
Rada Skoly pri Skole pre mimoriadne nadan6 deti a gymndziu, Skalicki 1, Bratislava

Zipisnica zo zasadnutia Rady Skoly pri SpMNDaG dia 14. februrira 2012

Pritomni: Ing. Karin iamb6lov6
Jaroslav HruSkovid
Mgr. Veronika Adamdikovri
RNDr. Helena Nagyov6
Mgr. Katarina Kar5iakov6
PhDr. Ilubica Vrankovi
Magdal6na V65aryov6
Michal Brichta
PhDr. Jolana Laznib6tov6, CSc., host'
Jana Jagne3dkovri, host'

Podet dlenov RS 8, ospravedlneni 2, hostia 2

Program:
1. Privitanie a predstavenie noqfch dlenov Rady Skoly.
2. Inform6cia o dophiujricich vol'bdch do RS za pedagogickylch zamestnancov.
3 . Vol'ba predsedu a podpredsedu RS .
4. Inform6cie p. riaditeliky o stave pedagogickdho zboru s fmyslom informovat' o tomto

stave zriad'ovatel'a Skoly BSK.
5. Pldnovan6 stretnutie Rady Skoly v novom zloZeni so zriad ovatellom a Skolsklim

odborom BSK.
6. Inform6cia p. riaditeliky o dosiahnufich vfsledkoch Ziakov v 1. polroku Sk. roku

201 1 /2012 a o pedagogicko-organizadnom zabezpet eni vzdel6vacieho procesu.
7. R6zne.

Program

l. Riaditefka Skoly pre mimoriadne nadan6 deti a gymruizium (d'alej len SpMNDaG)
PhDr. Jolana LaznibdtovA, CSc. privitala a predstavila noqy'ch dlenov RS.
Clenka RS za roditova zirovei jej predsednidka Ing. Anna Bubenikovii odstripila
z funkcie a zixoveil sa vzdala dlenstva v RS. Podl'a vlsledku poslednlfch volieb do RS
za rodidov sa novjm dlenom RS za rodidov stala Mgr. Veronika Adamdikov6, ktorii
bola d'alSia v poradi.

2. P. riaditel'ka informovala RS o dopliujricich vol'brlch z6stupcov do RS za
pedagogicklich zamestnancov dia10.2.2012. D6vodom konania dophiujricich volieb
bol fakt, Ze od septembra 2011 dalo zo Skoly vypoved' 7 zamestnancov pedagogickdho
zboru a medzi nimi boli aj zristupcovia pedagogickly'ch zamestnancov v RS. No\"imi
dlenmi RS za pedagogicklich zamestnancov sa stali:
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RNDr. Helena Nagyovii,
Mgr. Katarina Kar5riakov6

Za predsedu RS bola navrhnutd a jednomysel'ne zvolenii Ing. Karin iambrilovri. Novii
predsednidka trito funkciu prijala, pod'akovala za ddveru a pokradovala vo vedeni
zasadnutia RS. Za podpredsedu RS bol navrhnuty a jednomysel'ne zvolenf p. Jaroslav
HruSkovid. Novj podpredseda tfto funkciu prijal a pod'akoval za prejavenri d6veru.
Tajomnidkou a sridasne zapisovatel'kou sa stala Mgr. Veronika Adamdikovi.
Uznesenie: Rada Skoly je v novom zloieni uznrl5aniaschopn6.

P. riaditel'ka informovala RS o stave pedagogick6ho zboru, kde od zadiatku 5k. roka
(tj. od septembra 201 l) podalo na gymn6ziu vjpoved'7 pedag6gov u d6vodu nizkeho
(tabul'kovdho) platu. Vly'chovno-vzdeliivaci proces nadanfch deti si vyZaduje vysok6
a nad5tandardnd niiroky na pedag6gov a ich d alSie Speci6lne vzdeldvanie vypracovand
riaditellkou Skoly. Pedag6govia podl'a programu Aprogen vypracov6vajri pre Ziakov
nov6 vfudbov6 materiely potrebnd aj z d6vodu ly55ieho niiroku na obsah vzdeliivania.
V5etkim timto dasovo-ndrodnjm dinnostiam sa venujri aj vo svojom votnom dase.
Finandnd ohodnotenie pedag6gov spad6 pod tzv. tabul'kovd platy pedagogicklich
zamestnancov v St6tnej sf6re. VSetky tieto aspekty, hlavne v5ak potreba vyS5ieho
finandndho ohodnotenia, majit potom vplyv na rozhodovanie pedag6gov zotrvat' na
Skole a nehl'adat'inri finandne zaujimavri prdcu. Je potrebnd si uvedomit', Ze mnohi
uditelia na Skole sir v mladom veku, pldnuji rodinu a teda finandn6 ohodnotenieje pre
nich d6leZit6.
Uznesenie: Rady Skoly vzala trito informdciu na vedomie a pl6nuje stretnft'sa so
zriad'ovateltom, opiif ho informovat' o ny5enf ch ndrokoch na vzdel{vanie
nadanfch deti s rimyslom aj s jeho pomocou nijst' prostriedky na ohodnotenie
price pedag6gov.

Rada Skoly bude v novom zloleni pozvani na stretnutie so zriad'ovatellom a Skolsklim
odborom BSK. RS chce informovat' zriad'ovatel'a o svojom stanovisku ktor6 sa tika
oznamu zriad'ovatefa o otvoreni iba 2 tried Primy (38 deti) v budricom 5k. roku
2012113 na gymniiziu. RS vo svojom stanovisku hovori o potrebe nepreru5ovat'
kontinu6lne vzdeldvanie nadanlich deti obmedzovanim podtu tried zriad'ovatel'om (2
Primy) na gymnAzit. Ziaci v 4. rodniku 1. stupfia absolvujri Specidlny test Centax
a psychologickd hodnotenie nadania. Na z6klade vlisledkov testovania
a psychologickdho vy5etrenia postupujt do 5. rodnika. Je potrebnd respektovat'
v;isledky postupu do 5. rodnika a nie je moZn6 pre nedostatok miesta preru5ovat'
kontinu6lne vzdeldvanie nadanlfch deti najedinej Skole pre mimoriadne nadand deti
v celom BSK.
Ak zriad'ovatel' nezmeni svoje nariadenie, Ziaci ffoch tried 5. rodnika budri musiet'
opiit' absolvovat'test Centax a psychologickd vy5etrenie, na zriklade ktorf chlen2l3
Ziakov budri m6ct' postripit' do Primy. Zo psychologick6ho hl'adiska nie je vhodnd aby
boli Ziaci podas dvoch rokov dvakrat testovani a taktieZ sa tyim poru5uje ich priivo na
kontinu6lne vzdel|vania na SpMNDaG, ktor6je zakotven6 v programe Aprogen.
Uznesenie: Aj Rada Skoly bude zriad'ovatel'a Liadat'o srihlas s vytvorenim 3 tried
Primy v 5k. roku 2012113.



6. P. riaditellka informovala RS o dosiahnutlich vlisledkoch Ziakov v 1. polroku Sk. roku
2011120t2:
Na 1. stupni je 228 Liakov, Ziaci dosiahli v polrodnom hodnoteni vfbomd v,.isledky,
ztoho 17 deti je sledovanlich psychol6gom.
Ziaci 1. stupria dosiahli r".ibom6 vfsledky aj v testovani TEAMS a PIRLS.
Na gymn6ziu a v 5-tych triedachje 403 deti (270 chlapcov a 133 dievdat),
s vyznamenanim skondilo 64To liakov, distd ,,1" malo 260/o Ziakov, vel'mi dobre
prospelo 23,5Y:o Liakov dobre prospelo iba 12,4% liakov.
Dalej p. riaditelika informovala aj o inlich aktivit6ch Ziakov, ktord dokazujri zrnysel
samostatndho vzdel6vania nadanjch deti a o dosiahnut;lch vynikajricich vjsledkoch
v olympiddach.
Co satlka zabezpedenia vzdekivacieho procesu, p. riaditel'ka informovala aj
o niektorly'ch probl6moch tikajtcich sa vyi'udby urditych predmetov, hlavne v oblasti
cudzich j azykov.
Z d6vodu poslednych vlipovedi sa narodnim pdj imacim konanim opiit' prijimajri novi
pedag6govia. Tieto zmeny sa tyikajri hlavne vjudby cudzich j azykov a dastd striedanie
vyudujtceho m6Ze mat' aj negativny vpllv na Ziakov.
Uznesenie: Rada Skoly vzala tieto lynikajrice inform6cie o vfsledkoch
vzdeldvania na vedomie aj v zmysle ocenenia nriroinej prdce pedagrigov
a riaditel'ky 5koly. Co sa tyka informdcii o vzdelfvacom procese v srivislosti so
zmenou vyuiujricich, si RS uvedomuje, ie tento probl6m rizko srivisi hlavne s
finandnfm ohodnotenim pedag6ga, ktor6 je pri iivote v naSom meste
nedostaiujrice,

RS na podnet rodidov deti navstevujricich Skolu dala ako moZnost' vyriesenie situdcie
a probldmov Skoly popisanlich v bodoch 4 a 5 tieto n6vrhy:
- Pokrisit' sa pomocou legislatily rie5it' postavenie Skoly ajej zamestnalcov tak, aby
bol zachovanli a zitrovei spravodlivo hodnotenli (aj finand,nlim ohodnotenim
pedag6gov) jej vysoky kredit.
- Transformdcia Skoly na sfkomnri.
Uznesenie: RS sa bude ffmito ndvrhmizaoberaf a hl'adat' najvhodnejiie rie5enie.

7.

Mgr.
tajo


